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   PROTOKÓŁ NR XXXIX/17 

Z  SESJI RADY GMINY MARCISZÓW   

odbytej w dniu 22 czerwca 2017 roku 

w Pałacu w Ciechanowicach   

 

Początek obrad godz. 13.00 zakończenie godz.15.25   

Obecnych na sali obrad 15 radnych, co stanowiło quorum do podejmowania uchwał – lista 

obecności radnych i sołtysów stanowi załącznik nr 1 i 2 do protokołu.   

 

W obradach sesji uczestniczyli:  

Stefan Zawierucha – Wójt Gminy Marciszów,  

Krystyna Kwiatkowska - Sekretarz Gminy, 

Krystyna Magda - Skarbnik Gminy,  

Bożena Ziemiańska – Przewodnicząca Rady Powiatu, 

Kazimierz Majewski – PTTK, 

Robert Greb – Radca Prawny,   

Maria Bych – Radna Powiatu,  

Celina Apanel – właścicielka gospodarstwa agroturystycznego „Różana Aleja”                       

w Sędzisławiu, 

Tomasz Wernicki - właściciel gospodarstwa agroturystycznego w Pustelniku, 

Wiesław Wójcik – dzierżawca Kolorowych Jeziorek,  

Wiesław Truszkowski – prezes stowarzyszenia „Świdna”,  

Sołtysi, kierownicy poszczególnych referatów,  

Obrady były nagrywane na dyktafon. 

 

Ad. 1 i 2. 

Jadwiga Adamczyk Przewodnicząca Rady Gminy Marciszów dokonała otwarcia obrad sesji              

i przywitała uczestników.   

W imieniu właściciela Pałacu w Ciechanowicach Pana Andrzeja Mellera przybyłych gości 

przywitał Pan Paweł Truszczyński.  

  

Ad.3. 

Stwierdzenie quorum.  

Na podstawie listy obecności radnych Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła quorum,  

listy obecności radnych i sołtysów stanowią załącznik nr 1 i 2 do protokołu.  

 

Ad.4. 

Przedstawienie porządku obrad.  

Przewodnicząca Rady przedstawiła porządek obrad, który został dostarczony radnym             

w ustawowym terminie wraz z materiałami.  

 

Porządek obrad sesji przedstawia się następująco:  

1/ Otwarcie sesji. 

2/ Powitanie. 

3/ Stwierdzenie quorum. 

4/ Przedstawienie porządku obrad. 

5/ Wnioski w sprawie zmiany porządku obrad. 

6/ Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

7/ Informacja Wójta Gminy z prac między sesjami. 
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8/ Realizacja zadań związanych z turystyką i promocja gminy – imprezy cykliczne, 

planowane inwestycje, 

 

9/ Podjęcie uchwał w sprawach:  

 

a/ powierzenia Przedsiębiorstwu Gospodarki Komunalnej „SANIKOM” Spółce z ograniczoną 

odpowiedzialnością z siedzibą w Lubawce zadań własnych Gminy Marciszów,  

 

b/ stwierdzenia przekształcenia Zespołu Publicznych Szkół w Marciszowie w skład którego 

wchodzi jedynie Szkoła Podstawowa i Gimnazjum w Szkołę Podstawową w Marciszowie,   

 

c/ założenia Przedszkola Publicznego w Marciszowie,  

 

d/ zmiany uchwały budżetowej gminy Marciszów na rok 2017,  

 

e/ wprowadzenia zmiany do Uchwały Nr XXXII/159/16 Rady Gminy Marciszów z dnia                       

29 grudnia 2016 roku,  

 

f/ sprzedaży nieruchomości,  

 

g/ zamiany nieruchomości,  

 

10/ Interpelacje i zapytania radnych.  

11/ Sprawy różne.  

12/ Zamknięcie obrad sesji.      

 

Porządek obrad przyjęto jednogłośnie.   

 

Ad.5. 

Wnioski w sprawie zmiany porządku obrad.  

Nie wystąpiły.  

 

Ad.6. 

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

Do protokołu z poprzedniego posiedzenia uwag nie zgłoszono.   

Protokół przyjęto jednogłośnie. 

 

Ad.7.   

Informacja Wójta Gminy z prac między sesjami.  

Wójt Gminy Marciszów Stefan Zawierucha poinformował o spotkaniach, jakie odbyły się 

między sesjami: 

- 20 czerwca odbyła się rozprawa w Sądzie Apelacyjnym we Wrocławiu. Posiedzenie 

zamknięto po 40 minutach i wyrok ma być ogłoszony 28 czerwca 2017 roku. Szczegóły 

zostaną przedstawione po wyroku. 

- odbyła się Rada Nadzorcza Sanikomu, i w związku z  tym przygotowany jest do podjęcia 

projekt uchwały,  

- udział w festynie charytatywnym „Dzieci dzieciom” w Marciszowie, podczas którego 

zebrano środki na dalsze leczenie trójki chorych dzieci z Marciszowa,  

- spotkania z energetyką, która wprowadza nowe zmiany, nowe przepisy. Chodziło                 

głównie o oświetlenie Ciechanowic i Świdnika.  
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- ogłoszenie przetargu na wyłonienie wykonawcy na budowę wieży widokowej                       

w Ciechanowicach. Nikt nie przystąpił od przetargu.  

- prace nad podpisaniem umowy na budowę III etapu kanalizacji, około 20 km sieci.   

- zgromadzenie ogólne Euroregionu Nysa,  

- udział w pracach w Komisji Rewizyjnej w Związku Gmin Wiejskich, podczas których 

omawiane były min. warianty przyszłych wyborów.  

 

Do przedstawionej informacji uwag i pytań nie zgłoszono.  

 

Ad.8.   

Realizacja zadań związanych z turystyką i promocja gminy – imprezy cykliczne, 

planowane inwestycje, 

 

Realizację inwestycji turystycznych przestawił Wójt Gminy Marciszów Stefan Zawierucha.  

Szczegółowa informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

Uwag i pytań nie zgłoszono.  

 

Następnie Jolanta Kudryńska – kierownik referatu Kultury, Sportu i Turystki przedstawiła 

informacje odnośnie turystyki i promocji Gminy Marciszów w 2016 i 2017 roku oraz 

kalendarz imprez w Gminie Marciszów w 2017 roku.  

 

Szczegółowa informacja odnośnie turystyki i promocji Gminy Marciszów w 2016 i 2017 

stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

 

Kalendarz imprez w Gminie Marciszów w 2017 roku stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

 

Radny Władysław Wróblewski  

Uważa, że należy dążyć do tego, aby nasza gmina rozwijała się turystycznie ale jako radny         

i komisja byliśmy na Kolorowych Jeziorkach i złożone zostały do Urzędu Gminy 

odpowiednie protokoły. Radny był z grupą gości na jeziorkach w Boże Ciało i jest tam 

tragedia z przejazdem. Rowy, które miały być zakanalizowane nic nie jest zrobione. Jak 

promujecie tą gminę z tą agroturystyką, skoro tam nie ma warunków do przejazdu. Tam 

nawet nie da rady przejść pieszo między samochodami. Jak chcemy mieć tą turystykę jak 

najlepszą to zadbajmy o to. Tam przyjeżdża gro ludzi z różnych stron i trzeba zadbać o to, 

żeby tam było bezpiecznie. Prosi położyć nacisk, aby tam skanalizować tak, jak było 

rozmawiane.   

Przewodnicząca Rady Jadwiga Adamczyk 

Poprosiła o przeniesienie tego tematu na sprawy różne. Poinformowała również, że już ten 

pierwszy odcinek został zrobiony i jest zapewnienie Wójta, że ten kolejny odcinek też 

zostanie zrobiony.   

 

Ad.9. 

Podjęcie uchwał w sprawach: 

a/ powierzenia Przedsiębiorstwu Gospodarki Komunalnej „SANIKOM” Spółce               

z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Lubawce zadań własnych Gminy 

Marciszów,  

 

Radny Adam Ryżowski  

Poinformował o wniosku, jaki złożył na komisji. Nie otrzymał odpowiedzi ile gmin                

z osiemnastu, które są udziałowcami Sanikomu, podjęło taką uchwałę. Dowiedział się, że 
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tylko trzy gminy podjęły taką uchwałę. Uważa, że ta uchwała może w późniejszym czasie 

spowodować pewne kłopoty w stosunku do mieszkańców gminy Marciszów. Poprosił, aby 

nie podejmować tej uchwały i przyjrzeć się, jak to będzie działać na przestrzeni określonego 

czasu, bo wg radego firma Sanikom będzie monopolistom na naszym terenie. Prosi dobrze 

nad tym się zastanowić, żebyśmy nie stanęli przed faktem, że będziemy musieli tłumaczyć  

mieszkańcom dlaczego są takie ceny a nie inne.  

Radny Dawid Chęciński  

Poparł wypowiedz radnego Ryżowskiego i uważa, że nie możemy zamykać sobie furtki           

i powierzać wszystkich swoich zadań jednej firmie. Przetarg jest przetargiem, zawsze mamy 

pole manewru. Jeżeli można zrobić coś taniej to zróbmy to, a tak to jest monopol i nie 

powinniśmy podejmować tej uchwały.   

Radny Mirosław Wolak Wiceprzewodniczący Rady Gminy  

Zgłosił uwagi do tekstu uchwały. Odczytał zapisy podpunktu a i uważa, że nie mamy prawnej 

decyzji nad tym, co się dzieje w Sanikomie. Nie mamy nic do powiedzenie i oddajemy we 

władze Sanikomu. Radnemu nie podoba się również to, że zlecając zadanie własne gminy 

upoważniamy ich do tego, żeby sobie sami  z wolnej ręki wzięli przetarg. Kolejnym 

argumentem jest to, że umowa, która jest dziś obowiązuje do 2018 roku i nie wie dokładnie     

w jakim celu podejmujemy tą uchwałę. Jest za tym, aby głosować przeciwko tej uchwale.  

Wójt Gminy Marciszów Stefan Zawierucha 

W odpowiedzi na wniosek komisji poinformował, że ma tą odpowiedz i tylko jedna z gmin 

podjęła tą uchwałę. Jest to gmina Wojcieszów. Ponadto uważa, że zawsze lepiej mieć wpływ 

bezpośredni niż pośredni. Cały materiał zostanie przygotowany i będzie na bieżącą 

uzupełniany.   

Przewodnicząca Rady Jadwiga Adamczyk 

Poprosiła o opinię mecenasa.  

Mecenas Robert Greb  

Uważa, że nie należy się spieszyć z podjęciem tej uchwały.  

 

Przewodnicząca Rady Gminy Marciszów Jadwiga Adamczyk odczytała treść projektu 

uchwały. 

Rada Gminy w głosowaniu jednogłośnie, tj. 15 głosami „sprzeciw” nie przyjęła projektu 

uchwały i w związku z tym nie został jej nadany numer, wynikający z rejestru podjętych 

uchwał.  

 

b/ stwierdzenia przekształcenia Zespołu Publicznych Szkół w Marciszowie w skład 

którego wchodzi jedynie Szkoła Podstawowa i Gimnazjum w Szkołę Podstawową             

w Marciszowie,   

Przewodnicząca Rady Gminy Marciszów Jadwiga Adamczyk odczytała treść projektu 

uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono.  

Rada Gminy w głosowaniu jednogłośnie, tj. 15 głosami „za” przyjęła projekt uchwały,          

stanowiący załącznik nr 5 do protokołu.  

Uchwała otrzymała nr XXXIX/193/17 

c/ założenia Przedszkola Publicznego w Marciszowie,  

Przewodnicząca Rady Gminy Marciszów Jadwiga Adamczyk odczytała treść projektu 

uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono.  

Rada Gminy w głosowaniu jednogłośnie, tj. 15 głosami „za” przyjęła projekt uchwały,          

stanowiący załącznik nr 6 do protokołu.  

Uchwała otrzymała nr XXXIX/194/17 
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d/ zmiany uchwały budżetowej gminy Marciszów na rok 2017,  

Skarbnik Gminy Marciszów Krystyna Magda omówiła projekt uchwały oraz poprosiła            

o naniesienie stosownych zmian  w związku ze zmianami w funduszu sołeckim wsi Świdnik.  

Następnie odczytała treść projektu uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono.  

Rada Gminy w głosowaniu jednogłośnie, tj. 15 głosami „za” przyjęła projekt uchwały,          

stanowiący załącznik nr 7 do protokołu.  

Uchwała otrzymała nr XXXIX/195/17 

e/ wprowadzenia zmiany do Uchwały Nr XXXII/159/16 Rady Gminy Marciszów z dnia                       

29 grudnia 2016 roku,  

Skarbnik Gminy Marciszów Krystyna Magda omówiła projekt uchwały oraz poprosiła            

o naniesienie stosownych zmian  w związku ze zmianami w funduszu sołeckim wsi Świdnik.  

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy Marciszów Jadwiga Adamczyk odczytała treść 

projektu uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono.  

Rada Gminy w głosowaniu jednogłośnie, tj. 15 głosami „za” przyjęła projekt uchwały,          

stanowiący załącznik nr 8 do protokołu.  

Uchwała otrzymała nr XXXIX/196/17 

f/ sprzedaży nieruchomości,  

Przewodnicząca Rady Gminy Marciszów Jadwiga Adamczyk odczytała treść projektu 

uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono.  

Rada Gminy w głosowaniu jednogłośnie, tj. 15 głosami „za” przyjęła projekt uchwały,          

stanowiący załącznik nr 9 do protokołu.  

Uchwała otrzymała nr XXXIX/197/17 

g/ zamiany nieruchomości,  

Przewodnicząca Rady Gminy Marciszów Jadwiga Adamczyk odczytała treść projektu 

uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono.  

Rada Gminy w głosowaniu jednogłośnie, tj. 15 głosami „za” przyjęła projekt uchwały,          

stanowiący załącznik nr 10 do protokołu.  

Uchwała otrzymała nr XXXIX/198/17 

 

Ad. 12.   

Interpelacje i zapytania radnych.   

 

Radny Adam Ryżowski  

- Nawiązał do wariantu dojazdu do Kolorowych Jeziorek i uważa, że należałoby rozważyć        

i w przyszłości wrócić do koncepcji wcześniej ustalonej, ale bez znaków. Prosi uwzględnić 

również prace, które trzeba byłoby wykonać  od budynku nr 58 do parkingu środkowego. 

Problem jest w tym, że jeżeli nadzór budowalny wydaje decyzję, że ten parking ma być 

nieczynny i realizacja tego jest niewykonana i nie ma reakcji ze strony urzędu, który wydaje 

tą decyzję, to ten pan stoi na drodze i wypuszcza samochody ze swojego parkingu, 

zatrzymując ruch na drodze gminnej. Dochodzi do blokady tej drogi i radnego dziwi, że ta 

sprawa dalej jest nierozwiązana. Odpowiednie instytucje nie egzekwują wykonania tego 

zadania. Po co jechać i robić kontrole, wysyłać pisma a ten pan dalej swoje robi i wszyscy 

udają, że nic się nie dzieje. Prosi Wójta o uwzględnienie w przyszłorocznym budżecie 

doprowadzenie do tego, żeby w tym miejscu był jednak ruch okrężny,  

- poprosił Przewodniczącą Rady Powiatu o interwencję w sprawie koszenia oraz remontu 

dróg powiatowych. Radny rozumie, że Starostwo nie ma za dużo pieniędzy ale wczoraj 
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dokonano dopiero wykaszania pobocza na drodze do Wieściszowic. Na tej drodze są już 

niektóre dziury około 15 centymetrowe. Proponuje sprawdzić ruch pojazdów na danych 

drogach, bo na tej drodze jest około 1 000 – 1 500 samochodów w weekendy jak jest pogoda.  

Drogi, które są mniej uczęszczane są w pierwszej kolejności robione a te, którymi promuje się 

i gminę Marciszów i Starostwo Powiatowe w Kamiennej Górze są, takie jakie są. Proponuje, 

aby jak zaczyna się sezon turystyczny to połatać w pierwszej kolejności te drogi, po których 

poruszają się turyści. Ponadto radny stwierdził, że jest bardzo niezadowolony z rozmów ze 

Starostą.  

Przewodnicząca Rady Powiatu Bożena Ziemiańska  

Zapewniła, że przekaże Staroście zgłaszane problemy. Ponadto poinformowała, że na każdej 

sesji radni, którzy reprezentują gminę składają zastrzeżenia i proszą o interwencję głównie      

w sprawie dróg.  

Przewodnicząca Rady Gminy Marciszów Jadwiga Adamczyk 

Poinformowała, że w rozmowie telefonicznej otrzymała odpowiedz od pracownika Starostwa, 

że koszenie w Wieściszowicach odbędzie się w tym tygodniu, natomiast w przyszłym 

tygodniu obiecano, że naprawią te dziury.  

Wójt Gminy Marciszów Stefan Zawierucha  

Odnośnie Jeziorek poinformował, że jest już po spotkaniu z Dyrektor Rudawskiego Parku, na 

którym obecny był również dzierżawca oraz przedstawiciele Lasów. Musi do tego 

niewątpliwie dojść Starostwo. Sprawa jest bardzo skomplikowana a Powiat musi 

przewartościować i skończyć tylko Krzeszów i Chełmsko. Kolorowe Jeziorka zostały odkryte 

na nowo, co jest niezwykle istotne dla gminy i powiatu. W związku z tym drogę 

Wieściszowice – Raszów, jeżeli nie całą, to  trzeba zrobić w części. Ona rozładuje natężenie, 

bo jest bardzo szeroka. Ten fragment tej drogi bezwzględnie trzeba zrobić. W czerwcu nie 

doszło do spotkania w tej sprawie i spróbujemy zorganizować je w lipcu. Niewątpliwie nie 

obędzie się bez pieniędzy ze strony gminy jak i powiatu. Ta droga powiatowa na fragmencie 

Wieściszowice – Raszów musi być zrobiona a najlepiej, gdyby była cała i z tą prośbą Wójt 

zaapelował o pomoc do Przewodniczącej Rady Powiatu. Wójt prosi zamknąć na tym 

dyskusję, bo sam nie jest w stanie nic zapewnić, bo musi tu rozmowa trzy - czterostronna.  

Radny Marcin Frasunek  

Stwierdził, że odnośnie koszenia to wiadomo, że Powiat chce zrobić jednorazowe a nie 

dwukrotne koszenie, żeby zejść z kosztów. Jednorazowe koszenie nie wystarcza i zaniedbuje 

całe otoczenie i gminę. Jest również niebezpieczne.  

Radny Andrzej Mitczak  

- Złożył wniosek, żeby gmina wystąpiła do Powiatu odnośnie drogi powiatowej                       

z Ciechanowic w stronę Świdnika, ponieważ zrobiono tam  przepust, który nie został 

dokończony, dziury są niedokładnie załatane. To droga w tej chwili nie nadaje się do łatania    

i prosi, aby w przyszłości zrobić jej remont.  

Przewodnicząca Rady Gminy Marciszów Jadwiga Adamczyk 

Poparła poprzednią wypowiedz i poprosiła, aby Powiat odbierając jakąś inwestycję 

dopilnował, żeby to było starannie zrobione.  

Radny Edmund Orzechowski  

- poinformował, że Świdnik jest przykładem, gdzie w tamtym roku robiono cząstkową 

naprawę drogi powiatowej i woła to o pomstę do nieba. Jeśli Powiat robi to własnymi siłami 

to nie ma kto tego odbierać, bo jest tak, jak jest, a łatanie mniejszych dziur i zostawianie 

największych dla radnego jest absurdem,  

- zapytał Wójta czy jest harmonogram na ten rok łatania dróg gminnych. Chodzi o drogę 

równoległą do rzeki Świdna, w sprawie której mieszkańcy złożyli petycję,  

- poprosił o przedstawienie informacji odnośnie podziału działki nr 105 pod przyszłą świetlicę 

w Świdniku,  
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Wójt Gminy Marciszów Stefan Zawierucha  

Wyjaśnił, że jest bardzo trudno o wykonawców, którzy są obłożeni. W Powiecie zepsuty jest 

paczer, cały czas chcemy to zrobić i żadna z firm się nie odezwała. Dotyczy to również 

parkingu i alejki w Domanowie. Co będziemy mogli, to zrobimy i musi być chętna firma. 

Wójt ma nadzieję, że jak będzie rozstrzygnięty przetarg na drogę w Sędzisławiu to z tym 

potencjalnym wykonawcą będziemy rozmawiać o uzupełnianiu i naprawach tych dróg.  

Odnośnie podziału trwają wszystkie czynności i musimy się jeszcze raz spotkać w tej 

sprawie. Agencja jeszcze nie odpowiedziała odnośnie Wieściszowic i Świdnika. Wszystko 

jest w trakcie i bardzo ciężko rozmawia się z instytucjami skarbu państwa.    

Następnie Wójt odniósł się do utrzymywania drogi oraz nowego chodnika przez DSDiK oraz 

usunięcia oleju napędowego z drogi z Marciszowa do Kaczorowa przez właściciela drogi.  

Maria Bych – Radna Powiatu,  

Przedstawiła harmonogram naprawy dróg oraz koszenia na terenie gminy.  

 

Ad.13.  

Sprawy różne.  

 

Przewodnicząca Rady Gminy Marciszów Jadwiga Adamczyk 

Poprosiła o zabranie głosu przez zaproszonych gości oraz o przedstawienie problemów             

a także planów rozwoju agroturystyk.   

Tomasz Wernicki – właściciel gospodarstwa agroturystycznego w Pustelniku, 

Poinformował, że turyści którzy odwiedzają gospodarstwo agroturystyczne w Pustelniku 

zwracają uwagę na to, że mamy dużo rzeczy, których w ogóle nie eksponujemy. Ludzie 

przyjeżdżają z całej Polski i dziwią się, że u nas są takie obiekty i nikt  nie dba o nie.   

Wiesław Wójcik – dzierżawca Kolorowych Jeziorek,  

Poinformował, że największym problemem jest bardzo wzmożony ruch na Kolorowych 

Jeziorkach, który wzrósł od kilku lat w związku z rozreklamowaniem tego miejsca.  Teren 

jest zadbany, utrzymany w odpowiednim standardzie. Prosi jedynie o doprowadzenie wody 

do terenu Jeziorek, ponieważ zależy mu na utrzymaniu na wysokim poziomie stanowisk 

sanitarnych. Ta woda jest tam niezbędna.    

Przewodnicząca Rady Gminy Marciszów Jadwiga Adamczyk 

Poprosiła Wójta o odniesienie się do tej kwestii.  

Wójt Gminy Marciszów Stefan Zawierucha  

Uważa, że jeżeli gmina ma zainwestować w wodociągi i w kanalizację do tego miejsca to 

tylko i wyłącznie możemy robić to pod egidą spółki. Innej możliwości nie ma i kwestie 

prawne są do omówienia. Proponuje zająć się wcześniej tym natężeniem ruchu. Odnośnie 

budowy kanalizacji potrzebny byłby nowy projekt a same sprawy projektowe to kilkanaście, 

kilkadziesiąt tysięcy. Następnie poszerzenie o wodę to kolejne koszty. Wójt nie chciałby 

niczego obiecywać, ponieważ należy wcześniej omówić aspekty prawne.   

Przewodnicząca Rady Gminy Marciszów Jadwiga Adamczyk 

Stwierdziła, że ma nadzieję, że ten temat zwodociągowania zostanie przeanalizowany                

i jak najszybciej takie możliwości się pojawią.   

Wójt Gminy Marciszów Stefan Zawierucha  

Przypomniał, że inni radni zawsze pytają o wodociągowanie Pastewnika, Nagórnika, 

Kocikowa, Domanowa  i Pustelnika. Wójt omówił szczegóły planu funkcjonalno – 

użytkowego, przy którym moglibyśmy z funduszy europejskich dofinansować. Następnie 

Wójt przedstawił koncepcje wodociągowania i stwierdził, że może dać dwa rozwiązania          

a radni zdecydują, choć to są różne pieniądze. Prosi nie naciskać, bo brakuje dzisiaj około 

100 000,00 zł na zaadoptowanie pomieszczeń na przedszkole po bibliotece. Nie mamy 

jeszcze rozliczenia z tych pieniędzy, które nam zabrali i na pewno mamy już zapłacić 
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128 000,00 zł. W związku  z tym niczego nie zagwarantuje i determinantem jest tutaj sprawa 

sądowa. Gdybyśmy przejęli wodociągi wychodzimy zupełnie poza inny obszar.    

Wiesław Truszkowski – prezes stowarzyszenia „Świdna”,  

Zadeklarował swoją pomoc przy organizacji rajdów i imprez turystycznych. Następnie 

przestawił szczegóły oraz zaprosił do udziału w Dolnośląskiej Lidze Zaprzęgów Konnych, 

festynu charytatywnego, którego dochód przeznaczony jest na wyposażenie zaplanowanej 

świetlicy w Świdniku oraz Jarmarku nad Świdną, który odbędzie się  we wrześniu.  

Kazimierz Majewski przedstawiciel PTTK  

Przedstawił informacje o działalności PPTK Kamienna Góra oraz omówił trasy szlaków 

turystycznych.  

Józef Szołdrowski sołtys wsi Sędzisław  

- Podziękował Wójtowi za wykonanie alejki na cmentarzu i parkingu koło cmentarza              

w Sędzisławiu, 

- zaprosił zebranych na piknik sportowy, organizowany w Sędzisławiu w dniu 1 lipca 2017 

roku,  

 

O godzinie 15.00 Wójt Gminy Marciszów opuścił salę obrad.  

 

W dalszej części posiedzenia: 

Radny Mirosław Wolak Wiceprzewodniczący Rady Gminy  

Przedstawił propozycję wyznaczenia „Marciszowskiego szlaku rowerowego”, omówił 

szczegóły wyznaczenia trasy oraz oznakowania tych szlaków. Zaproponował, aby sołtysi 

rozważyli,  wraz z radami sołeckimi, przekazanie 5% z funduszu sołeckiego przynależnego na 

2018 rok na wykonanie założeń projektowych. Chciałyby również, aby w ramach tego 

projektu w każdej wiosce, która do niego przystąpi, zaistniała tablica informacyjna, mówiąca   

o historii danej miejscowości i o jej atrakcjach.  Prosi sołtysów o rozważenie tej propozycji.  

Skarbnik Gminy Marciszów Krystyna Magda 

Zaproponowała zorganizowanie spotkania z sołtysami w sprawie funduszu sołeckiego na 

2018 rok oraz poinformowała o zwiększeniu funduszu sołeckiego.  

Tomasz Wernicki sołtys wsi Pustelnik  

Uważa, że wszystkie inwestycje skierowane w kierunku turystyki to jest przyszły dochód, bo 

wszyscy ludzie, którzy tu przyjadą będą korzystać z usług i zostawią tu pieniądze.  

Przewodnicząca Rady Gminy Marciszów Jadwiga Adamczyk 

Zaproponowała zorganizowanie wspólnego spotkania ze Skarbnikiem Gminy w tej kwestii.  

Radny Mirosław Wolak Wiceprzewodniczący Rady Gminy  

Zaproponował wyznaczenie spotkania przez Skarbnik Gminy oraz poinformowanie sołtysów 

przez Biuro Rady.  

Ustalono, że spotkanie odbędzie się 14 lipca 2017 roku o godzinie 14.00. 

Radna Danuta Wojtas  

Zwróciła się z pytaniem od Przewodniczącej Rady czy została udzielona odpowiedz na 

protest, który skierowali mieszkańcy Sędzisławia do Rady Gminy. Prosi również                     

o informacje, jaka była odpowiedz.  

Przewodnicząca Rady Gminy Marciszów Jadwiga Adamczyk 

Odpowiedziała, że odpowiedz została skierowana do mieszkańców zaraz po poprzedniej sesji       

i jest ona w biurze rady do wglądu.  

Bożena Ziemiańska – Przewodnicząca Rady Powiatu 

Uważa, że w naszej gminie widać samorządność i to jak wiele od radnych zależy.  
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Na zakończenie obrad Przewodnicząca Rady Powiatu podziękowała za obecność 

zaproszonym gościom, gospodarzowi Pałacu za udostępnienie pomieszczeń oraz życzyła 

przyjemnego wypoczynku w związku z nadchodzącą przerwą urlopową.  

 

Ad.14. 

Zamknięcie obrad sesji.  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad sesji Przewodnicząca Rady Gminy o godzinie 

15.25 dokonała jej zamknięcia. 

Załączniki do protokołu dostępne są na stanowisku pracy Biuro Rady Gminy.  

 

Protokołowała                               Przewodniczący Rady Gminy 

Anna Płaszczyńska                                     Jadwiga Adamczyk 
Insp. ds. Rady Gminy  

i przygotowywania wniosków unijnych 


